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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT  CELEBRADA EL  
DIA 21 DE GENER DE 2013. 
 
Data:  21 de gener de  2013 
Caràcter:  ordinària 
Convocatòria: primera 
Inici:    20,00 hores 
Fi:   20,55 hores 
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament de Llubí 
Assistents:  

- Batlle-president, Sr.  Joan Ramis Perelló  
- 1er. Tinent de batlle,  Sr. Antonio Vallespir Perelló  
- 2º Tinent de batlle, Sr. Miguel Perelló Alomar  
- 3º Tinent de batlle, Sra. Margalida Gelabert Perelló 
- Regidor,  Sr. Tomàs Ramis Barceló  
- Regidor, Sr. Gabriel Vicens Mir  
- Regidor, Sra. Magdalena Perelló Frontera 
- Regidora, Sra. Beatriz Catalina Rodríguez Fiol 
- Regidor, Sr.  Cristòfol Riera Solé  
- Regidor, Sr. Miquel Perelló Gelabert 
- Regidor, Sr. Joan Ramis Ramis 

No assistència amb excusa: ningú 
No assistència sense excusa: ningú 
Actua com a secretari: Sr. Raimundo Tomás Montis Sastre, secretari-interventor de la 
corporació 
 
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR.- 
A continuació,  pel Sr. President, es va preguntar als reunits si havia alguna observació 
que formular a l’esborrany de l’Acta de la sessió anterior (Sessió ordinària 17 de 
desembre de 2012).   
Sotmès a votació el citat esborrany, va ésser aprovat per  unanimitat dels assistents.  
 
 
2.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA DE NO DISPONIBILITA T PAGA 
EXTRAORDINÀRIA DESEMBRE 2012.- 
Es va donar lectura a la Proposta del Regidor d’Economia, Hisenda i Urbanisme, de 
data 7  de gener de 2013, que deia: 
 
“En data 15 d’octubre i 19 de novembre de 2012 l’equip de govern va proposar al Ple 
de la Corporació, a instància del Ministeri d’Economia i Hisenda, l’acord de no 
disponibilitat dels crèdits de la paga extraordinària del mes de desembre de 2012. 
Aquestes propostes, juntament amb la no declaració d’urgència del Ple de data 17 de 
desembre, varen ser rebutjades per la majoria del Consistori. 
 
En data 17 de desembre de 2012 (NRE 2351) Delegació de Govern, d’acord amb 
l’article 65 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de Bases de Règim Local, 
requereix l’anul·lació de l’acord que es rebutja l’aprovació de la declaració de no 
disponibilitat del crèdit resultant de la falta d’abonament de la paga extraordinària de 
desembre de 2012. 
 
D’acord amb l’article 2 del Reial Decret –llei 20/2012, de 13 de juliol, de mesures per 
garantir l’estabilitat pressupostària i foment de la competitivitat, estableix que el 



 

 2 

personal del sector públic (Administració local) “veuran reduïdes les seves retribucions 
en les quanties que correspongui percebre al mes de desembre com conseqüència de 
la supressió tant de la paga extraordinària com de la paga addicional de complement 
específic o pagues equivalents de dit mes”. 
 
D’acord amb l’apartat 4 del citat article 2 del Reial Decret –llei 20/2012 “ les quanties 
derivades de la supressió de la paga extraordinària i de les pagues addicionals de 
complements específic o pagues addicionals equivalents d’acord amb el disposat en 
aquest article es destinaran en exercicis futurs a realitzar noves aportacions a plans de 
pensions o contractes de segurs col·lectius que inclueixi la cobertura de la contingència 
de jubilació (...)”. 
Això suposa l’obligació de: 

1) Immobilitzar, en el present exercici, els crèdits prevists per l’abonament de les 
citades quanties. 

2) Afectar aquests crèdits a la finalitat que al propi article es cita, sense que es 
puguin destinar a cap altre objectiu, ni en el present ni en futurs exercicis. 

 
En definitiva, suposa la no disponibilitat d’aquests crèdits, el qual es declaren 
immobilitzats i afectats al destí establert al Reial Decret-Llei 20/2012.  
L’Ajuntament de Llubí no té plans de pensions  o contractes de segurs col·lectius que 
inclueixi la cobertura de la contingència de jubilació. 
Per tot això, i d’acord amb l’article 33 del RD 500/1990, PROPOSO a l’Ajuntament Ple 
l’adopció del present ACORD: 
Primer.- Declarar no disponible el crèdit destinat al pagament de la paga extraordinària  i 
de les pagues addicionals de complement específic o pagues addicionals equivalents. 
Segon.- La declaració de no disponibilitat no suposarà l’anul·lació del crèdit, però amb 
càrrec al saldo declarat no disponibilitat no podran acordar-se autoritzacions de despeses 
ni transferències i el seu import no podrà ser incorporat al pressupost de l’exercici 
següent. 
Tercer.- Correspondrà la declaració de no disponibilitat de crèdits, així com la seva 
reposició a disponible, al Ple de l’Entitat.” 
 
No obstant , l’Ajuntament  Ple acordarà.” 
 
Per part del portaveu del grup municipal PSM-EN, Sr . Gabriel Vicens, es va 
manifestar el posicionament del seu grup a la propo sta: 
“El grup municipal del PSM-Entesa Nacionalista ja ha mostrat a anteriors plens el seu 
absolut desacord amb la política de retallades del govern del Partit Popular, tant el 
Govern estatal com el Govern autonòmic.  Entre aquestes retallades figura la supressió 
als funcionaris de l’administració local d ela paga extraordinària del mes de desembre. 
 
Per coherència, tot considerant que com a mínim aquests doblers haurien de quedar a 
plena i lliure disponibilitat de la Corporació per cobrir necessitats socials o urgents del 
municipi, el grup municipal del PSM també està en desacord de la declaració de no 
disponibilitat instada des del Ministeri d’Economia i Hisenda.  Aquest desacord ja s’ha 
expressat clarament amb el vot negatiu del PSM a la proposta pertinent de l’equip de 
govern. 
 
Davant el requeriment de Delegació del Govern d’anul·lació de l’acord de Plenari que 
rebutja la declaració de no disponibilitat a atès el caire “obligatori” que té aquest 
requeriment, des del PSM volem explicar el nostre posicionament. 



 

 3 

 
El PSM votarà ABSTENCIÓ obligada a la proposta de l’equip de govern ja que el vot 
negatiu podria comportar no atendre legalment el requeriment de Delegació de Govern.  
No obstant això, el grup PSM vol: 
 

1. Reafirmar l’absolut desacord amb les polítiques econòmiques del govern estatal i 
autonòmic  pel que fa a l’arbitrarietat  i tipologia de les retallades i la seva 
aplicació. 

2. Destacar la incoherència democràtica que suposa  el requeriment de Delegació 
de Govern i la proposta de Batllia, com a mínim així com s’ha plantejat, davant la 
necessària autonomia municipal i dret dels grups polítics a defensar els seus 
plantejaments. 

3. Rebutjam la intromissió competencial que darrerament s’està produint en temes 
municipals (la declaració de no disponibilitat, els crèdits de pagaments a 
proveïdors, etc.) i lamentam el “seguidisme” i la manca de reacció crítica que 
demostren el batle i els seus regidors del PP en atendre aquestes intromissions 
en comptes de prioritzar els interessos del seu municipi.” 

 
Per part del regidor del grup municipal PSOE, Sr. Miquel Gelabert, es va manifestar que 
s’abstindria per facilitar l’acord, però també manifestà la incoherència de la Delegació del 
Govern, instant el que han de votar els diferents grups municipals de Llubí.  

Els  reunits, prèvia deliberació, vist l’informe favorable de la Comissió Informativa, per 
majoria  (5 vots a favor: PP; 6 abstencions: 4 PSM-EN, 1 PSOE, 1 CxI), acorden aprovar 
la proposta abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 

 
3.- EXAMEN I APROVACIÓ CONVENI AMB TR BALEAR.- 
Es va donar lectura a la Proposta del Regidor d’Esports, de data 9 de gener de 2013, 
que deia: 
 
“Vista la necessitat de fomentar les activitats esportives, impartir ensenyances esportives 
i campanyes de promoció. 
 
D’acord amb la voluntat d’implicació en el foment de les activitats esmentades per part de 
les diferents Entitats i la voluntat que té l’Ajuntament de facilitar l’ús de les instal·lacions.  
Aquest regidor, d’acord amb les atribucions que li confereixen les disposicions vigents, i 
vist l’informe del Secretari-Interventor, pel present proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
del següent acord: 
 
1.- Aprovar  l’esmentat  conveni de col·laboració en la forma en que apareix redactat. 
 
2.- Facultar al  Batlle-President d’aquest Ajuntament, Sr. Joan Ramis Perelló, per a la 
signatura del citat conveni de col·laboració. 
 
3.- Donar trasllat del present acord a Escuderia TR Balear per a la seva constància. 
 
No obstant l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
No obstant , l’Ajuntament  Ple acordarà.” 



 

 4 

 Els  reunits, prèvia deliberació, vist l’informe favorable de la Comissió Informativa, per 
unanimitat, acorden aprovar la proposta abans descrita. 

 
4.- EXAMEN I APROVACIÓ CONVENI AMB L’ESCOLA ALTA EQ UITACIÓ.- 
Es va donar lectura a la Proposta del Regidor d’Esports, de data 9 de gener de 2013, 
que deia: 
 
“Vista la necessitat de fomentar les activitats esportives, impartir ensenyances esportives 
i campanyes de promoció. 
 
D’acord amb la voluntat d’implicació en el foment de les activitats esmentades per part de 
les diferents Entitats i la voluntat que té l’Ajuntament de facilitar l’ús de les instal·lacions.  
 
Aquest regidor, d’acord amb les atribucions que li confereixen les disposicions vigents, i 
vist l’informe del Secretari-Interventor, pel present proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
del següent acord: 
 
1.- Aprovar  l’esmentat  conveni de col·laboració en la forma en que apareix redactat. 
 
2.- Facultar al  Batlle-President d’aquest Ajuntament, Sr. Joan Ramis Perelló, per a la 
signatura del citat conveni de col·laboració. 
 
3.- Donar trasllat del present acord a Escola Alta Equitació per a la seva constància. 
 
No obstant l’Ajuntament Ple acordarà”. 

Els  reunits, prèvia deliberació, vist l’informe favorable de la Comissió Informativa, per 
unanimitat, acorden aprovar la proposta abans descrita. 

 
5.- EXAMEN I APROVACIÓ ASSOCIACIÓ POLICIA LOCAL AMB  MARIA DE LA 
SALUT.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia,  de data 11 de gener de 2013, que deia: 
 
“L’Ajuntament de Llubí té com a competència, d’acord amb l’article 25 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, reguladora de Bases de Règim Local, el manteniment de la 
seguretat pública i l’ordenació del tràfic de vehicles i persones. Aquest servei es 
realitza a través de la Policia Local. 
 
Vista la mancança de medis personals i materials es fa necessari la unificació del 
servei operatiu de la Policia Local amb el de Maria de la Salut, amb la finalitat de què 
el nou servei pugui actuar de forma permanent i indistintament als dos municipis. 
Aquest servei quedarà creat baix la denominació de S.U.P.O.L. 
 
Els requisits que estableix l’article 3 de l’Ordre del Ministeri d’Interior 2944/2010 són 
els següents: 

- Ser municipis limítrofes de la mateixa Comunitat Autònoma. 
- No disposar separadament de recursos suficients per prestar el servei de 

policia local. 
- Que la suma dels habitants no superi els 40.000. 

 
D’acord amb tot això, i segons les disposicions legals vigents, proposo a l’Ajuntament 
Ple l’adopció del present acord: 
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Primer.-  Aprovar l’acord de col·laboració per l’associació de la Policia local de Llubí 
amb la de l’Ajuntament de Maria de la Salut. 
 
Segon.-  Notificar el present acord al Ministeri de l’Interior. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple resoldrà.”  
 
Per part del Sr. Batlle es va informar als reunits que es tracta d’una declaració de voluntat 
per unificar les dues policies locals i això repercutiria d’una manera positiva sobre la 
futura subvenció sobre fons policial que premia la unificació de policies.   Això no significa 
que ja estiguen aprovant la unificació de les policies, ja que en cas de que hagi bona 
predisposició política, es duria aquest conveni a votació pel plenari. 
 
Per part del Sr. Gabriel Vicens del grup municipal PSM-EN, es va fer una esmena  a la 
proposta presentada pel Sr. Batlle i que va ser acceptada pel grup municipal PP, 
consistent en que els acords quedin de la següent  manera: 
 
“Primer.-  Aprovar l’acord d’intenció de col·laboració per l’associació de la Policia local 
de Llubí amb la de l’Ajuntament de Maria de la Salut. 
 
Segon.-  Notificar el present acord al Ministeri de l’Interior.” 
 

Els  reunits, prèvia deliberació, vist l’informe favorable de la Comissió Informativa, per 
unanimitat, acorden aprovar la proposta abans descrita i l’acord contingut a la mateixa 
amb l’esmena presentada. 

 
6.- PROPOSTES D’URGÈNCIA.- 
Prèvia declaració d’urgència, acordada per unanimitat dels assistents,  que representa 
el vot favorable de la majoria absoluta legal, es varen  tractar els següents assumptes:  
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ CONVENI COL·LABORACIÓ SERVEI S POLICIALS 
AMB MARIA DE LA SALUT.-  
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data 16 de gener de 2013, que deia: 
 
“L’article 33 de la Llei 6/2005, de 3 de juny de coordinació de les policies locals de les 
Illes Balears, disposa que els municipis que per circumstàncies especials o per causes 
extraordinàries tinguin sobrecàrrega de serveis en determinades èpoques de l’any, que 
no requereixen augment de plantilla dels seus cossos, poden reforçar-la per mitjà d’acord 
bilaterals amb altres municipis, a  fi que els seus membres puguin actuar en el terme 
municipal dels sol·licitant, per un temps determinat i en règim de comissió de serveis. 
 
Vist l’esborrany del conveni de col·laboració per la prestació de serveis policials, aquesta 
Batllia, vist l’informe del Secretari-Interventor, proposa a l ‘Ajuntament Ple, l’adopció del 
següent acord: 
 
1.- Aprovar el conveni de col·laboració de serveis policials de temps determinat amb 
l’Ajuntament de Maria de la Salut. 
 
2.- Comunicar el present acord a l’Ajuntament de Maria de la Salut. 
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No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
Per part del 1er. tinent batlle, Sr. Toni Vallespir, es va manifestar que aquest acord no  
te res a veure amb l’acord anterior sobre unificació de policies locals, ja que aquest 
conveni és fins dia 31 de gener i és per fer controls pels policies de Maria de la Salut i 
Llubí. 
 
Per part del Sr. Gabriel Vicens es va manifestar que estava en contra de les formes 
com s’ha duit a plenari,  ja que la setmana passada hi havia una Comissió Informativa, 
on no es va informar de res d’això. També manifestà que ell està a favor de fer 
controls, quants més millor.  Argument al que es varen  adherir els regidors dels grups 
municipals PSOE i CxI. 
 
Per part del regidor de CxI, Sr. Joan Ramis Ramis, es va manifestar que votaria a 
favor, tota vegada que això és una primera passa per unificar les policies.  

Els  reunits, prèvia deliberació, per majoria (6 vots a favor: 5 PP, 1 CxI; i  5 
abstencions: 4 PSM-EN, 1 PSOE) acorden aprovar la proposta abans descrita i l’acord 
contingut a la mateixa. 

 
2.- EXAMEN I APROVACIÓ RECTIFICACIÓ ERRADA.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data 17 de gener de 2013, que deia: 
 
“En sessió plenària de dia 17 de desembre de 2012 es va aprovar inicialment el 
Pressupost municipal 2013, bases d’execució i la plantilla de personal (BOIB núm. 194 
de dia 27 de desembre de 2012). 
 
A la plantilla orgànica de personal hi ha una errada material de text i on diu “ Auxiliar 
policia turístic” ha de dir “ Auxiliar Policia local ”. 
 
D’acord amb l’article 105.2 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic i 
Procediment Administratiu Comú, les Administracions podran rectificar en qualsevol 
moment els errors materials, de fet o aritmètics existents als seus actes. 
 
D’acord amb les disposicions legals vigents, proposo al Ple l’adopció del present 
ACORD:  
 
Primer.-  Modificar l’errada material a la plantilla de personal 2013. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple resoldrà.” 

Els  reunits, prèvia deliberació, per unanimitat, acorden aprovar la proposta abans 
descrita i l’acord contingut a la mateixa. 

 
 
7.-  PRECS I PREGUNTES.-  
Per part del regidor Sr. Joan Ramis Ramis, del grup  municipal CxI, es va 
formular el següent prec: 
-L’accés i sortida de la tercera rotonda, en direcció cap a Santa Margalida, són molt 
perillosos, amb corbes molt tancades, que es faci qualque reclamació davant el consell 
de Mallorca per solucionar-ho.  El Sr. Batlle contestà dient que són provisionals. 
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Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens Mir, del gr up municipal PSM-EN, es varen 
formular les següents preguntes: 
El full informatiu municipal de desembre de 2012, ha crescut molt ¿Quins són els 
motius?  ¿S’ha duplicat el cost?   Li contestà el Sr. Batlle dient que estan seguint 
estrictament la política d’austeritat a l’Ajuntament i què degut a la quantitat de noticies i 
informació  que s’ha produït en aquest semestre, s’ha trobat que es tenia que ampliar 
el full informatiu, sense duplicar el cost.     
El Sr. Gabriel Vicens, demanà a l’infrascrit, còpia de les factures dels darrers tres fulls 
informatius municipals. 
 
Per part de la regidora Sra. Beatriz Catalina Rodrí guez Fiol, del grup municipal 
PSM-EN, es va formular la següent pregunta: 
-Perquè no s’ha posat encara la senyera al balcó de l’Ajuntament?   Li  contestà el Sr. 
Toni Vallespir dient que es penjaria. 
 
Per part de la regidora Sra. Magdalena Perelló Fron tera, del grup municipal PSM-
EN, es va formular la següent pregunta: 
¿Quan es remetrà l’informe de la polia local sobre el trànsit al carrer Bernat Coll?  El 
Sr. Batlle contestà que l’informe ja està elaborat i el secretari els faria arribar dit 
informe. 
 
Per part del regidor Sr.  Cristòfol Riera Solé,  de l grup municipal PSM-EN, es va 
formular la següent pregunta:  
¿Quins criteris s’ha seguit per a l’atorgament de subvencions a les entitats esportives?   
Li contestà el Sr. Toni Vallespir, dient que s’ha agafat com a criteri les despeses 
federatives de cadascuna de les entitats i moltes d’elles, no han arribat al cent per cent 
de la despesa.   Al que el Sr. Gabriel Vicens replicà, que s’ha de elaborar un reglament 
per a la concessió de subvencions 
 
Per part del regidor Sr. Miquel Perelló Gelabert, d el grup municipal PSOE, es va 
formular la següent pregunta: 
¿Teniu constància dels accidents que ha hagut  a la corba de Sa Boveria?  Li contestà 
el Sr. Batlle dient que sí, i que això correspon al Consell de Mallorca i que es 
sol·licitarà que es facin actuacions per solucionar-ho. 
 
Per part del regidor Sr. Joan Ramis Ramis, del grup  municipal CxI, es va 
formular les següents preguntes: 
¿Hi ha novetat respecte a l’1 per cent cultural, corresponent a Llubí per les obres de la via 
de circumval·lació?  Li contestà el Sr. Batlle dient que la Direcció General de Carreteres, 
ja ha iniciat els contactes amb els propietaris de les finques on es troben els talaiots, i 
segons pareix el propietari de la primera finca està d’acord i amb l’altre, també s’està 
negociant. 
 
A la pàgina web de l’Ajuntament s’han llevat les actes de l’Ajuntament Ple i de la Junta de 
Govern Local ¿A què es degut?  El Sr. Batlle contestà que no sabia res i que es miraria 
per tornar-les a posar. 
 
Sense més assumptes a tractar, per ordre del Sr. President s’aixecà la sessió, a l'hora 
assenyalada a l’inici, del que com a secretari, certifico. 
 

Vist-i-plau 
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El batlle,  
 
 
 
 
     Joan Ramis Perelló    Raimundo Tomás Montis Sastre 
 

 
 
 


